

Time is Running Out! Join Hong Kong's Premier Food Showcase at **HOFEX 2025!**

別再猶疑!立即加入HOFEX展示您的餐飲產品!

Are you ready to catapult your brand to new heights in the food industry? The clock is ticking, and your opportunity to shine at HOFEX 2025 is slipping away with each passing moment.

準備好將您的品牌推向新高了嗎?時間在滴答作響,您在 HOFEX 2025 上大放異彩的機會也隨 著時間而流逝。

Don't let this chance to grow your business at Hong Kong's premier food event slip through your fingers. The time to act is NOW! 現在馬上行動,別讓這個讓你提升業務的大好機會流走。

> **Reserve your booth NOW** 立即預訂展位

Connect with the RIGHT Buyers Seeking YOUR Products 直接與合適買家建立聯繫

Engage face-to-face with key decision-makers from Hong Kong and **beyond**. These influential overseas buyers from are actively seeking high-quality products and innovative services like yours.

與來自香港及**世界各地**的關鍵決策者進行面對面交流。這些**具有影響力的海外買家**也正在尋找 像您這樣的優質產品和創新服務。

















































These Industry Leaders are Already On Board 眾多頂尖品牌已成為 HOFEX 一員

EMany top names in the food industry have already confirm their participation, including:

許多行業的頂尖品牌已經進駐了 HOFEX 2025,包括:

























Will your brand be next on this star-studded list? 您的品牌會是下一個加入這個名單的嗎?

Elevate Your Brand! 提升您的品牌!

As Asia's leading food & hospitality tradeshow, HOFEX offers you the chance to gain exceptional exposure and stand out in a vibrant, innovation-driven environment. This is your moment to elevate your brand and make a lasting impression on the industry.

作為亞洲領先的餐飲食品和酒店設備展覽, HOFEX 為您提供非凡的曝光機會,讓您在充 滿活力和創新驅動的環境中脫穎而出。這是 提升您的品牌並在競爭激烈的市場中留下深 刻印象的時刻。



Prime locations are disappearing fast! Every moment of hesitation could mean missing out on a prime spot. Don't let your competitors grab this golden opportunity while you're

still deciding. 熱門展位現在所剩無幾,繼續猶疑不決的話只會讓您錯失黃金機會! Book your stand today! 立即預訂您的展位!

> **Secure Your Success** 鎖定您的成功

Organiser:

Informa Markets







≥ exhibit@hofex.com

